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ZAPYTANIE

W dniu 27 września uczestniczyłem w zebraniu wiejskim w Dziećmierowie. Podczas 
spotkania pojawił się temat przesunięcia środków, z planowanej modernizacji ul. Słonecznej w 
Dziećmierowie, na inne zadania. Jednocześnie powstała dyskusja dotycząca problemów z 
przeprowadzenia tej inwestycji. Planowana jest od kilku lat. Gmina Kórnik i sołectwo 
Dziećmierowo zabezpieczają środki w swoim budżecie a efektów nie widać.

Proszę o informacje na jakim etapie jest przedmiotowa inwestycja. Moje zapytanie 
dotyczy, także informacji o problemy i przeszkody powstałe w procesie planowania, uzyskiwania 
pozwoleń i tworzenia dokumentacji dla wyżej wymienionej inwestycji oraz o możliwy termin jej 
realizacji.

Z poważaniem


